飞机零配件生产基地项目
项目内容和规模：项目选址在河北香河新兴产业示范区内，占地90亩，建设标准化钢筋混凝土框架厂房，产品研发中心，综合服务中心办公楼，宿舍及附属配套设施。
    投资估算及资金来源：项目总投资7000万美元.
市场分析：将建成华北地区最大的飞机零配件生产基地，供应首都机场、天津机场以及首都第二机场，该生产线的建成可以提供首都第二机场更多的飞机零配件，具有着广阔的发展前景。
经济效益分析：预期年产值可达7500万美元，销售收入达7300万美元、利润1500万美元，税收400万美元。
    建设条件：河北香河新兴产业示范区座落于京津冀腹地，紧邻京哈高速公路出口处，起步区已经全部实现“九通一平”，投资环境优越。
    中方承办单位概况：河北香河新兴产业示范区为河北省政府批准的省级园区，坚持“政府推动、企业运营、市场运作”的发展模式，由廊坊瑞盛投资股份有限公司负责园区的整体开发、基础设施建设、招商引资工作，目前园区已实现九通一平，基础设施建设完备。
合作方式：合资
联 系 人：朱爱丽              邮    编：065400
联系电话：0086-316-8331888     传    真：0086-316-8871777
通信地址：河北香河新兴产业示范区管理委员会                   
电子邮箱：mix@xhsfq.com.cn
Aircraft parts production base

Project Content: Located in the Xianghe emerging industry demonstration zone in Hebei，Covers an area of 6 Hectare，Construction of standardized workshop, product research and development center, comprehensive service center office building, dormitory and ancillary facilities.
Investment Estimation and Fund Source: The total investment is 70 million dollars, all use of foreign capital.
Market Analysis：The largest aircraft parts production base in North China will be built to supply the capital airport, Tianjin airport and the capital second airport. The production line will provide more aircraft accessories for the capital second airport, and has a broad prospect for development.
Benefit Analysis: The yearly output value can reach 75 million dollars,  sales revenue can reach 73 million dollars with the profit of 15 million dollars and the tax revenue of 4 million dollars.  
Construction Conditions: Xianghe emerging industry demonstration zone is located in the hinterland of the beijing-tianjin-hebei region, close to the jingha expressway exit, the zone already all implementation "nine connections and one leveling", the investment environment is superior.
General Description of Chinese Sponsor: The zone for the approval of the government of Hebei province provincial park, adhere to the "government, business, market operation" model of development, the Langfang ruisheng investment co., Ltd. is responsible for the park's overall development, infrastructure construction, investment promotion and capital introduction work, at present, the park has implementation of nine on a flat, infrastructure construction is complete.
Cooperative Form: joint venture
Contact Way:        Contact Person: Gao Yanbin      
Tel：0086-316-8331888   Fax: 0086-316-8871777  
Post Code: 065400       E-mail: zal@xhsfq.com.cn
Address: Hebei Xianghe Emerging industry demonstration zone

商业运载火箭研发、设计及制造项目
项目名称：商业运载火箭研发、设计及制造项目
项目内容和规模：商业运载火箭总体设计及生产、运载火箭总装及测试、运载火箭力热环境试验等，年产火箭数量2发以上，发射商业火箭1发以上。
投资估算及资金来源：项目投资1600万美元，资金来源为企业自筹或合作
市场分析：全球整体商业航天规模2000多亿元人民币，其中中国预计2022年能达到1.4万亿元人民币，其中运载火箭将占据30%以上的市场份额，而且中国商业运载火箭尚处于起步阶段，后续市场空间巨大。
经济效益分析：项目建成后，年产值1亿元人民币以上，可实现年纳税1000万人民币以上。
建设条件：需要火箭总体研发办公区及火箭总装测试厂房，占地面积在100亩以内。
中方承办单位概况：固安新兴产业示范区于2011年7月经省政府批准成立，规划总面积48.6平方公里，起步区面积25.7平方公里，地处大北京经济圈重要位置，周边40公里范围内拥有十条高速公路、五条国家级铁路，100公里范围内拥有三大国际机场和两大天然良港，符合国际上最佳的“1小时工业区”区位交通条件。
合作方式：企业独资。
联系人及联系方式：联系人：李洋；电话：13901085240。
 (
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Commercial launch vehicle R & D, Design and Manufacturing projects
Project name: commercial launch vehicle R & D, Design and manufacture Project
the content and scale of the project: the overall design and production of commercial launch vehicle, the assembly and test of carrier rocket, the test of thermal environment of launch vehicle, etc., the number of rockets per year is more than 2 and the number of commercial rockets launched is more than 1.
Investment estimation and capital source: the project investment is more than USD16 million, and the capital source is self-financing or cooperation of the enterprise.
market analysis: the global commercial space scale is more than 200 billion yuan, of which China is expected to reach 1.4 trillion by 2022 RMB, of which carrier rocket will occupy more than 30% of the market share, and China's commercial launch vehicle is still in its infancy, the follow-up market space is huge.
Economic benefit analysis: after the project is completed, the annual output value is more than 100 million RMB, and the annual tax payment is more than 10 million RMB.
construction conditions: need rocket general research and development office area and rocket assembly test plant, covers an area of less than 100 mu.General introduction of Chinese contractors: Guan Xinxing Industrial demonstration Zone was approved by the provincial government in July 2011, with a total planning area of 48.6 square kilometers and a starting area of 25.
It is located in an important position in the Great Beijing Economic Circle. Within 40 kilometers of the surrounding area, there are 10 expressways, and within 100 kilometers of five state-level railways, there are three major international airports and two major natural harbors.In line with the best international "1 hour industrial zone" location traffic conditions.
Mode of cooperation: sole proprietorship.
Contact: Li Yang; Tel: 13901085240.

航天动力系统研制项目
项目名称：航天动力系统研制项目。
项目内容和规模：运载火箭固体发动机研制、运载火箭液体发动机研制、卫星动力系统研制、卫星电推进系统研制等。
投资估算及资金来源：项目投资3200万美元，资金来源企业自筹或合作。
市场分析：全球整体商业航天规模2000多亿元人民币，其中中国预计2022年能达到1.4万亿元人民币，其中航天器动力系统占全系统的30%以上，未来市场需求量大。
经济效益分析：项目建成后，年产值2亿元人民币以上，可实现年纳税2000万人民币以上。
建设条件：需要动力系统研发办公区及发动机总装测试厂房，需占地面积在100亩以内。
中方承办单位概况：固安新兴产业示范区于2011年7月经省政府批准成立，规划总面积48.6平方公里，起步区面积25.7平方公里，地处大北京经济圈重要位置，周边40公里范围内拥有十条高速公路、五条国家级铁路，100公里范围内拥有三大国际机场和两大天然良港，符合国际上最佳的“1小时工业区”区位交通条件。
合作方式：企业独资。
联系人及联系方式：联系人：李洋；电话：13901085240。
Research and Development Project of Aerospace Power system
Project name: the development project of the space power system.
The contents and scale of the project: the development of solid rocket motor, liquid rocket engine, satellite power system, satellite electric propulsion system and so on.
Investment estimate and fund source: the project investment is more than USD32 million, the capital source enterprise raises oneself or cooperates.
market analysis: the global commercial space scale is more than 200 billion yuan, of which China is expected to reach 1.4 trillion yuan in 2022, of which the spacecraft power system accounts for more than 30% of the system. The market is in great demand.
economic benefit analysis: after the completion of the project, the annual output value of more than 200 million yuan, can achieve annual tax payment of more than 20 million yuan.
construction conditions: power system research and development office area and engine assembly test plant, need to cover an area of less than 100 mu.
General situation of Chinese contractors: Guan Xinxing Industrial demonstration Zone was approved by the provincial government in July 2011, with a total planning area of 48.6 square kilometers and a starting area of 25.7 square kilometers. It is located in an important position in the Great Beijing Economic Circle.Within 40 km of the perimeter, there are ten highways and five state-level highways. Within 100 km of railway, there are three international airports and two good natural ports, which accord with the best transportation conditions of "1 hour Industrial Zone" in the world.
Mode of cooperation: sole proprietorship.
Contact: Li Yang; Tel: 13901085240.




国际商业航天项目
项目名称：国际商业航天项目
项目内容和规模：国际上从事商业运载火箭、商业卫星的研发、设计、生产及制造相关项目以及从事商业航天活动的相关项目等。
投资估算及资金来源：项目投资3200万美元以上，资金来源为企业自筹或合作。
市场分析：全球整体商业航天规模2000多亿元人民币，未来市场空间巨大。
经济效益分析：项目建成后，年产值2亿元人民币以上，可实现年纳税3000人民币万以上。
建设条件：需要航天器研发办公区及总装测试厂房，需占地面积在100亩以内。
中方承办单位概况：固安新兴产业示范区于2011年7月经省政府批准成立，规划总面积48.6平方公里，起步区面积25.7平方公里，地处大北京经济圈重要位置，周边40公里范围内拥有十条高速公路、五条国家级铁路，100公里范围内拥有三大国际机场和两大天然良港，符合国际上最佳的“1小时工业区”区位交通条件。
合作方式：企业独资。
联系人及联系方式：联系人：李洋；电话：13901085240。
International Commercial Space Program 
Project title: international Commercial Space Program.
the content and scale of the project: international research and development projects related to commercial launch vehicles, commercial satellites, related projects such as design, production and manufacture, and related projects engaged in commercial aerospace activities.
Investment estimate and fund source: the project investment is more than USD32 million, the capital source is enterprise self-financing or cooperation.
market analysis: the global overall commercial space scale is about 200000000000 RMB, and the future market space is huge.
economic benefit analysis: after the completion of the project, the annual output value of more than 200 million yuan, can achieve annual tax payment of more than 3000 yuan.
construction conditions: need spacecraft R & D office area and assembly test plant, need to cover an area of less than 100 mu.
General situation of Chinese contractors: Guan Xinxing Industrial demonstration Zone was approved by the provincial government in July 2011, with a total planning area of 48.6 square kilometers and a starting area of 25.7 square kilometers. It is located in an important position in the Great Beijing Economic Circle.There are ten expressways in the surrounding 40 km range, and three international airports and two good natural harbors within 100 km of five state-level railways, which are in line with the best transportation conditions of the "1 hour Industrial Zone" in the world.
Mode of cooperation: sole proprietorship.
Contact: Li Yang; Tel: 13901085240.




航天器伺服机构研制项目
项目名称:航天器伺服机构研制项目。
项目内容和规模：为运载火箭、卫星、导弹武器等配套使用的伺服系统研发和生产的项目，包括液压伺服及电动伺服系统。
投资估算及资金来源：项目投资3200万美元以上，资金来源为企业自筹或合作。
市场分析：全球整体商业航天规模2000多亿元人民币，其中中国预计2022年能达到1.4万亿元人民币，其中航天器伺服系统占全系统的20%以上，未来市场需求量大。
经济效益分析：项目建成后，年产值2亿元人民币以上，可实现年纳税2000万人民币以上。
建设条件：需要伺服系统研发办公区及总装测试厂房，需占地面积在50亩以内。
中方承办单位概况：固安新兴产业示范区于2011年7月经省政府批准成立，规划总面积48.6平方公里，起步区面积25.7平方公里，地处大北京经济圈重要位置，周边40公里范围内拥有十条高速公路、五条国家级铁路，100公里范围内拥有三大国际机场和两大天然良港，符合国际上最佳的“1小时工业区”区位交通条件。
合作方式：企业独资。
联系人及联系方式：联系人：李洋；电话：13901085240。

Development Project of spacecraft Servo Mechanism 
Project name: spacecraft servo mechanism development project.
Project content and scale: research, development and production of servo system for carrier rocket, satellite and missile weapon, including hydraulic servo system and electric servo system.
Investment estimate and fund source: the project investment is more than USD32 million, the capital source is enterprise self-financing or cooperation.
market analysis: the global commercial space scale is more than 200 billion RMB, of which China is expected to reach 1.4 trillion RMB in 2022, in which spacecraft servo system accounts for more than 20% of the whole system, and the future market demand is large.
economic benefit analysis: after the completion of the project, the annual output value of more than 200 million yuan, can achieve annual tax payment of more than 20 million yuan.
construction conditions: servo system research and development office area and assembly test plant, covering less than 50 mu.
General situation of Chinese contractors: Guan Xinxing Industrial demonstration Zone was approved by the provincial government in July 2011, with a total planning area of 48.6 square kilometers and a starting area of 25.7 square kilometers. It is located in an important position in the Great Beijing Economic Circle.There are ten expressways in the surrounding 40 km range, and three international airports and two good natural harbors within 100 km of five state-level railways, which are in line with the best transportation conditions of the "1 hour Industrial Zone" in the world.
Mode of cooperation: sole proprietorship.
Contact: Li Yang; Tel: 13901085240.
航天器用计算机研发项目
项目名称：航天器用计算机研发项目。
项目内容和规模：为运载火箭、卫星、导弹武器等配套使用的计算机以及控制系统的研发和生产的项目，包括控制器、程序配电器等。
投资估算及资金来源：项目投资3200万美元以上，资金来源为企业自筹或合作。
市场分析：全球整体商业航天规模2000多亿元人民币，其中中国预计2022年能达到1.4万亿元人民币，其中航天器控制系统占全系统的30%以上，未来市场需求量大。
经济效益分析：项目建成后，年产值2亿元人民币以上，可实现年纳税2000万人民币以上。
建设条件：需要控制系统研发办公区及总装测试厂房，需占地面积在60亩以内。
中方承办单位概况：固安新兴产业示范区于2011年7月经省政府批准成立，规划总面积48.6平方公里，起步区面积25.7平方公里，地处大北京经济圈重要位置，周边40公里范围内拥有十条高速公路、五条国家级铁路，100公里范围内拥有三大国际机场和两大天然良港，符合国际上最佳的“1小时工业区”区位交通条件。
合作方式：企业独资。
联系人及联系方式：联系人：李洋；电话：13901085240。
Computer research and development project for spacecraft 
Project name: research and Development of spacecraft computer.
Project content and scale: development and production of computer and control system for launch vehicle, satellite, missile weapon, etc., including controller, program distributor, etc.
The project investment is more than 200 million.
Investment estimate and fund source: the project investment is more than USD32 million, the capital source is enterprise self-financing or cooperation.
market analysis: the global commercial space scale is more than 200 billion RMB, of which China is expected to reach 1.4 trillion RMB in 2022, in which spacecraft control system accounts for more than 30% of the whole system, and the future market demand is large.
economic benefit analysis: after the completion of the project, the annual output value of more than 200 million yuan, can achieve annual tax payment of more than 20 million yuan.
Construction conditions: need control system R & D office area and assembly test plant, covering less than 60 mu.
General situation of Chinese contractors: Guan Xinxing Industrial demonstration Zone was approved by the provincial government in July 2011, with a total planning area of 48.6 square kilometers and a starting area of 25.7 square kilometers. It is located in an important position in the Great Beijing Economic Circle.There are ten expressways in the surrounding 40 km range, and three international airports and two good natural harbors within 100 km of five state-level railways, which are in line with the best transportation conditions of the "1 hour Industrial Zone" in the world.
Mode of cooperation: sole proprietorship.
Contact: Li Yang; Tel: 13901085240.




惯性器件研发项目
项目名称：惯性器件研发项目。
项目内容和规模：为运载火箭、卫星、导弹武器等配套使用的惯性器件研发和生产的项目，包括惯组、加速度计、平台等。
投资估算及资金来源：项目投资4800万美元以上，资金来源为企业自筹或合作。
市场分析：全球整体商业航天规模2000多亿元人民币，其中中国预计2022年能达到1.4万亿元人民币，其中惯性系统占全系统的20%附近，未来市场需求量大。
经济效益分析：项目建成后，年产值3亿元人民币以上，可实现年纳税2500万元人民币以上。
建设条件：需要控制系统研发办公区及总装测试厂房，需占地面积在80亩以内。
中方承办单位概况：固安新兴产业示范区于2011年7月经省政府批准成立，规划总面积48.6平方公里，起步区面积25.7平方公里，地处大北京经济圈重要位置，周边40公里范围内拥有十条高速公路、五条国家级铁路，100公里范围内拥有三大国际机场和两大天然良港，符合国际上最佳的“1小时工业区”区位交通条件。
合作方式：企业独资。
联系人及联系方式：联系人：李洋；电话：13901085240。


Research and Development of Inertial Devices
Project name: inertial device R & D project.
Project content and scale: development and production of inertial devices for launch vehicles, satellites, missile weapons and so on, including inertial units, accelerometers, platforms, etc.
Investment estimate and fund source: the project investment is more than USD48 million, the capital source is enterprise self-financing or cooperation.
market analysis: the global commercial space scale is more than 200 billion yuan, of which China is expected to reach 1.4 trillion yuan in 2022, in which inertial system accounts for around 20% of the whole system, and the future market demand is large.
Economic benefit analysis: after the project is completed, the annual output value is more than 300 million, and the annual tax payment is more than 25 million.
construction conditions: need control system research and development office area and assembly test plant, need to occupy an area of less than 80 mu.
General situation of Chinese contractors: Guan Xinxing Industrial demonstration Zone was approved by the provincial government in July 2011, with a total planning area of 48.6 square kilometers and a starting area of 25.7 square kilometers. It is located in an important position in the Great Beijing Economic Circle.There are ten expressways in the surrounding 40 km range, and three international airports and two good natural harbors within 100 km of five state-level railways, which are in line with the best transportation conditions of the "1 hour Industrial Zone" in the world.
Mode of cooperation: sole proprietorship.
Contact: Li Yang; Tel: 13901085240.







卫星导航产业项目
项目内容和规模：项目拟用建筑面积16000平米，引进卫星导航类研发中试项目。
投资估算及资金来源：预计总投资6000万美元，资金自筹。
市场分析：未来5G产品市场化，汽车导航、定位、数据传输等的不断发展应用，卫星导航产业的市场发展前景广阔。
经济效益分析：年产值约8000万美元，年纳税约800万美元。
建设条件：大厂数字科技产业园一期规划用地1300亩，起步区522亩。起步区315地块，总建筑面积44万平米，总投资25亿元。
中方承办单位概况：大厂回族自治县建设投资开发有限公司
合作模式：独资
联系人及联系方式：许士岩 15097600616












Satellite navigation industry Project
The content and scale of the project: the project will be built in the area of 16000 square meters, and pilot projects of satellite navigation research and development will be introduced.
Investment estimate and source of funds: the total investment is estimated to be 60 million US dollars, and the funds will be raised by ourselves.
Market analysis: the future development and application of 5G products market, automobile navigation, positioning, data transmission and so on, the development of the satellite navigation industry has a bright future.
Economic benefit analysis: the annual output value is about 80 million dollars, and the annual tax is about 8 million dollars.
Construction conditions: the Dachang digital science and Technology Industrial Park has 1300 acres of land for the first phase, and 522 mu for the initial area. The starting area is 315 plots, with a total construction area of 440 thousand square meters, with a total investment of 2 billion 500 million yuan.
A survey of Chinese contractors: Dachang Hui Autonomous County construction investment and Development Co., Ltd.
Model of cooperation: sole proprietorship
Contact and contact: Xu Shiyan 15097600616

航天装备研测试生产项目

项目建设内容和规模：
信息化是新的军事变革的本质和核心，实现军事装备信息化的必要条件是高水平、高可靠的军用电子元器件。建立集办公、研发、生产为一体的科研测试生产基地，用于生产半导体测试的核心设备，主要服务于航天、航空、电子、兵器、船舶和核工业等电子整机厂所及军用元器件研制生产单位，建成后将成为国内最大的半导体测试设备供应基地。
投资估算及资金来源：
该项目拟投资2.37亿美元
经济效益分析：
项目建成后，预计年产值可达2亿美元，税收3000万美元。
中方承办单位概况：
中国宏泰产业市镇发展有限公司（股票代码06166.HK）始创于1995年6月，是中国大型产业市镇规划、开发及运营服务供应商中的先行者之一，具备独特的产业市镇规划、设计和产业定位能力，基础设施投资建设能力，招商引资能力，产业市镇的增值服务和运营能力四大业务核心能力。
合作方式：
为减少项目方前期投资成本压力，除了直接购地的方式外，中国宏泰发展可以项目用地作价入股。
联系人及联系方式： 
联系人：赵志兴   联系电话：15133659500


Aerospace equipment research and test production

the Project Construction Content and Scale
Informatization is the essence and core of new military transformation. The necessary condition for realizing military equipment informatization is high level and reliable military electronic components. to establish a research and production base which integrates office, R & D and production. It is used to produce the core equipment of semiconductor testing. It is mainly used in the development and production units of aerospace, aviation, electronics, weapons, ships and nuclear industry, and the development and production units of military components. The largest semiconductor test equipment supply base in China..
the Investment Estimates and Funding Sources
The project will invest 237 million  dollars
the Economic Analysis
After the completion of the project, the annual output value is up to 200 million dollars, and the tax revenue is 30 million dollars
the Chinese Undertaker Overview
China VAST Industrial Urban Development Company Limited (stock code 06166.HK), founded in June 1995, is one of the pioneers in the planning, developing and operating service providers of large industrial towns in China. There are four core competencies of value-added services and operation capabilities in industrial towns. It has unique industrial town planning, design and industrial positioning capability, infrastructure investment and construction capacity, investment investment ability. 
Mode of cooperation:
In order to reduce the investment cost pressure of the project owners in the early stage, besides the way of direct purchase,China VAST can buy into with the land for project.
Contact: Zhao Zhixing   Contact phone: 15133659500


航天科普教育项目
项目名称：航天科普教育项目。
项目内容和规模：青少年航天科普教育项目，包括卫星科普、运载火箭研制科普以及宇宙空间科普教育等，以及从事小型实际发射操作等。
投资估算及资金来源：项目投资800万美元，资金来源为企业自筹或合作。
市场分析：中国正在迈入航天强国行列，航天事业市场规模巨大，对应航天教育事业未来发展空间巨大，预计投入航天教育相关的市场份额将占据整个航天产业的10%以上。
经济效益分析：项目建成后，年产值5000万人民币以上，可实现年纳税500万人民币以上。
建设条件：需要研发办公区及航天教育基地，需面积在5000平方米以内。
中方承办单位概况：固安新兴产业示范区于2011年7月经省政府批准成立，规划总面积48.6平方公里，起步区面积25.7平方公里，地处大北京经济圈重要位置，周边40公里范围内拥有十条高速公路、五条国家级铁路，100公里范围内拥有三大国际机场和两大天然良港，符合国际上最佳的“1小时工业区”区位交通条件。
合作方式：企业独资。
联系人及联系方式：联系人：李洋；电话：13901085240。


Space Science Popularization Education Project 
Project name: space science education project.
The content and scale of the project: the youth space science popularization education project, including the satellite science popularization, the launch vehicle development science popularization and the space science popularization education, as well as the small scale actual launch operation and so on.
Investment estimate and fund source: the project investment is more than USD8 million, the capital source is enterprise self-financing or cooperation.
Market Analysis: China is stepping into the ranks of space power, the scale of space industry market is huge, the space education enterprise will have huge space for future development, it is expected that the market share related to space education will occupy more than 10% of the whole space industry.
Economic benefit analysis : After the completion of the project , the annual output value is more than RMB 50 million , and the annual tax rate of more than RMB 5 million can be realized .
construction condition: need R & D office area and space education base, area is less than 5000 square meters.
General situation of Chinese contractors: Guan Xinxing Industrial demonstration Zone was approved by the provincial government in July 2011, with a total planning area of 48.6 square kilometers and a starting area of 25.7 square kilometers. It is located in an important position in the Great Beijing Economic Circle.There are ten expressways in the surrounding 40 km range, and three international airports and two good natural harbors within 100 km of five state-level railways, which are in line with the best transportation conditions of the "1 hour Industrial Zone" in the world.
Mode of cooperation: sole proprietorship.
[bookmark: _GoBack]Contact: Li Yang; Tel: 13901085240.
